元朗東莞同鄉會王少強夫人幼稚園 親子閱讀計劃

各位家長:

校方為鼓勵家長能多些時間與子女共同閱讀、說故事、分享閱讀樂趣,從而提高學生的語文能力、增廣學生課外知識,又可促進親子關係,希望各家長能合作,協助學生培養良好的閱讀習慣,請依以下程序進行:

- (一)校方於每月借出故事書兩本(例如第一及第三週)。
- (二)家長每月可在學校或圖書館,借閱圖書 2 次(例如 第二及第四週)。
- (三)家長與學生每次閱讀圖書後,請鼓勵子女完成「閱讀 圖書報告」中之習作。
- (四)學生需於下週之星期一交還圖書。
- (五)學校設立閱讀圖書獎,閱讀 45 本以上獲得金獎, 35 本以上獲得銀獎,30 本以上獲得銅獎。 (每次必須完成閱讀圖書報告)
- (六)為使各學生能提高閱讀的興趣和能力,校方故有此 閱讀計劃之實施,敬希家長能教導子女對圖書多加 愛惜,切勿讓圖書有所損毀及遺失,倘有損毀和遺 失,校方有權要求家長作出賠償。

校長 鄭家鳳 啟

二零二三年十月六日

完巨明悠悠里	•
家長閱後簽署	•

YUEN LONG TUNG KOON DISTRICT ASSOCIATION MRS.WONG SIU KEUNG KINDERGARTEN

No: 231005 6th October, 2023

Dear Parents,

Parent-child Reading Scheme

Our school encourages parents to read books, tell stories, and share fun of reading with their children. It can improve their ability of language, broaden their knowledge and enhance the relationship between child and parent. We hope the parents help their children to foster good reading habit.

The scheme is proceeded as follows.

- 1. Our school lends two story books to students every month. (i.e. The first and third week)
- 2. Parent could borrow books from the school or library twice (i.e. The second and fourth week)
- 3. After the parent and student have finished reading the story book together, please guide the children to complete the book report.
- 4. Student is required to return the story book on the following Monday.
- 5. The book reading award is established. Read more than 45 books to get a gold award, 35 books or above to get the silver award, 30 books or above to get the bronze award. (It is required to finish the book report after reading book.)
- 6. The school implements the parent-child reading scheme in order to enhance the reading interest and ability. In the meantime, parents may teach their children to take care of the books. If the book is found damaged or loss, we may reserve the right to compensate for it.

Thank you for your kind attention.

Yours faithfully,

Cheng Ka Fung

Principal

I have read and understood this circular.	
Signed by Parent :	
Date :	